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Geacht college 
 
Vanuit een recent contact met een van de leden van de Stichting 1e Helmondse Volkstuinen complex, 
gevestigd aan de Sluisdijk, worden signalen / geruchten opgevangen vanwege de laatste negatieve 
bodemonderzoek resultaten inzake de aanwezigheid van de schadelijke stoffen PFAS.  
Eerder werden al signalen afgegeven vanwege de aanwezigheid van PFAS stoffen in de bodem maar dat er 
geen risico’s voor de volksgezondheid aanwezig zouden zijn. 
Naar aanleiding van een ED-artikel begin juni werd aandacht besteed aan het volkstuinen complex aan de 
Sluisdijk maar ook die van de Deltaweg. 
 
Als fractie Helder Helmond zouden wij u de volgende vragen willen voorleggen; 

1. Zijn er gewijzigde onderzoeksresultaten? De laatste berichten hieromtrent dateren van begin juni 

2021 

2. Is het risico voor het gebruik van geteelde groenten / gewassen ( nog ) aanwezig ? 

3. Hoe wordt met het bestuur / leden hierover gecommuniceerd ? 

4. Is het gezien de situatie niet gewenst om de activiteiten van de tuindersvereniging op deze locatie te 

stoppen en de vereniging een andere locatie aan te bieden ? 

5. Of is de voorziene bodemsanering nog aan de orde ? 

6. Hoe wordt de gezondheidstoestand van de leden gemonitoord omdat in een recent RIVM rapport 

daarover wordt geadviseerd? 

 
In afwachting van uw reactie 
 
Fractie Helder Helmond 
Namens deze Berry Smits 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Zijn er gewijzigde onderzoeksresultaten? De laatste berichten hieromtrent dateren van begin juni 

2021. 

Er zijn voor de moestuinen aan de Sluisdijk geen nieuwe resultaten voor het gewasonderzoek. Het advies 
van het RIVM om geen groente uit deze moestuin te eten is gebaseerd op gewasonderzoek uit 2018. Dat 
gewasonderzoek is begin 2021 op ons verzoek door het RIVM opnieuw beoordeeld naar aanleiding van 
aangescherpte gezondheidskundige advieswaarden. 
 
Er is in de moestuinen aan de Sluisdijk ter voorbereiding van de sanering wel nieuw bodemonderzoek 
uitgevoerd naar PFAS in de grond. Dit grondonderzoek is een actualisatie van eerder onderzoek uit 2018. 
Ook bij het nieuwe onderzoek is PFAS in de grond aangetoond. De gevonden gehaltes zijn hoger dan de 
(nieuwe, strengere) advieswaarde die het RIVM hanteert voor PFAS in de grond van moestuinen. De 
resultaten van het bodemonderzoek worden binnenkort besproken met het bestuur van de moestuin.   
 

2. Is het risico voor het gebruik van geteelde groenten / gewassen ( nog ) aanwezig? 

Ja, hiervoor baseren wij ons op het advies van het RIVM. Zij adviseren om gewassen uit deze moestuin niet 
te eten. Dit advies is nog steeds actueel. 

 

3. Hoe wordt met het bestuur / leden hierover gecommuniceerd? 

Er zijn korte lijnen met het bestuur van de moestuin. Regelmatig vindt overleg plaats over de wijze waarop 
we komen tot een oplossing voor deze situatie. Wanneer concrete stappen genomen worden, worden alle 
gebruikers door ons schriftelijk en zo nodig mondeling geïnformeerd. 
 

4. Is het gezien de situatie niet gewenst om de activiteiten van de tuindersvereniging op deze locatie te 

stoppen en de vereniging een andere locatie aan te bieden? 

Wij hebben ervoor gekozen om te zoeken naar een oplossing op deze locatie. We zoeken naar een 
oplossing in de vertrouwde omgeving voor de gebruikers. Ook is de ligging van groot belang voor de 
bereikbaarheid voor alle gebruikers. Tenslotte is het zo dat in Helmond geen andere geschikte locaties voor 
handen zijn.  
 

5. Of is de voorziene bodemsanering nog aan de orde? 

Op dit moment maken wij een brede afweging wat de beste oplossing is. Uitgangspunt hierbij is dat de 
moestuin gehandhaafd kan blijven op deze vertrouwde plek. Naast de eerder voorgestelde bodemsanering, 
kijken we samen met experts van onder andere de GGD naar mogelijke andere oplossingen. Het bestuur 
van de moestuin wordt hier uiteraard bij betrokken. 
 

6. Hoe wordt de gezondheidstoestand van de leden gemonitord omdat in een recent RIVM rapport 

daarover wordt geadviseerd? 

Bij ons is geen RIVM advies bekend waarin dit advies is opgenomen. Er is geen sprake van monitoring van 
de gezondheid met betrekking tot PFAS.  
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


